
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 35
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt at fastholde gældende regel om, at f.eks.
kirker, museer, skoler, hospitaler, plejehjem og øvrige offentlige institutioner ikke kan
betale den lave elvarmeafgift på lige fod med øvrige energiforbrugere, men betaler den
almindelige elafgift på opvarmning gennem en varmepumpe, når der er behov for, at
også disse energiforbrugere kommer over på grøn energi? Hvad vil provenueffekten
(før og efter tilbageløb og adfærd opgjort årligt frem til 2030) være ved at give disse
forbrugere samme muligheder som husstande og momsregistrerede erhverv i forhold til
elvarmeafgiften?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ruben Kidde (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på ruben.kidde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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